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به گزارش اقتصاد کیش امین قصمی، مدیرعامل ســابق 
آب و فاضلاب هرمزگان در این آئین، اظهار کرد: خدا را 
سپاسگزارم که در این عرصه خطیر توفیق خدمتگزاری 

به نظام جمهوری اسلامی را برایم ایجاد کرد.
وی افزود: تحقق توســعه مناطق کم برخوردار در حوزه 
آب و فاضلاب بدون حمایت نماینده ولی فقیه در استان، 
استاندار، مدیران دستگاه های اجرایی، نمایندگان مجلس 

استان میسر نمی شد که جای قدردانی دارد.
مدیرعامل سابق آب و فاضلاب هرمزگان تصریح کرد: 
دغدغه تمامی مسئولین در استان تامین نیاز آبی بندرعباس 
و بندرلنگه بود که با بهره برداری از طرح تامین آب کلان 
شهر بندرعباس میسر و تامین آب از آب های زیرزمینی 
و سطحی به شیرین ســازی آب دریا تبدیل شد. امروز 
بندرعباس از شهرهایی است که پایداری خوبی در تامین 

آب شهری دارد.
قصمی بیان کرد: امیدواریم با توسعه بهره برداری از آب 
شــیرین کن ها، استفاده از آب های زیرزمینی میناب به 
صفر برسد. امروز پروژه ای در پارسیان در حال اجراست 
که تامین آب این منطقه را با شــیرین سازی آب دریا به 

پایداری خواهد رساند.
وی عنوان کرد: استفاده حداکثری از ظرفیت آب شیرین 

کن یک میلیون مترمکعبی را در دستور کار داریم. بعد از 
بندرخمیر تامین آب رضوان را در دستور کار خود قرار 
دادیم. روستاهای شمال بندرعباس نیز از این خط بهره مند 

خواهند شد.
مدیرعامل سابق آب و فاضلاب هرمزگان گفت: اعتبارات 
بسیاری برای حل مشکل فاضلاب بندرعباس نیاز بود که 
با هم فکری های صورت گرفته توانستیم صنایع غرب را 
قانع کنیم تا اعتباری بالغ بر ۲ هزار میلیارد تومان را به این امر 
تخصیص دهند. فاضلاب رودان و میناب نیز در آینده ای 

نزدیک وارد مدار بهره برداری خواهند شد.
قصمی خاطرنشان کرد: در حوزه نرم افزاری به پایداری 
و ثبات مدیریت خوبی رسیدیم. هم افزایی به وجود آمده 
در این مجموعه عملکرد خوبی را رقم زد و امروز شرکت 
آبفای هرمزگان از چابک ترین شرکت های سطح کشور 

است. یکی از نقاط قوت آبفای هرمزگان نیروی انسانی 
قوی آن است.

وی ضمن تبریک به حمزه پور، مدیرعامل جدید شرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان، بیان کرد: از تمامی مســئولین 
استانی و اعضای شورای شهر بندرعباس و همکارانم در 

آبفای استان قدردانی می کنم.
همچنین مسعود خشایی، معاون برنامه ریزی و امور 

اقتصادی شــرکت آب و فاضلاب کشور اظهار کرد: 
آمار و ارقام نشان دهنده مجموعه کارهای موثری است 
که دولت جمهوری اســلامی در هرمزگان انجام داده 
است. وی افزود: در هرمزگان با جمعیتی بالغ بر ۲ میلیون 
نفر  اقدامات خوبی در حوزه تامین آب انجام شده و از تمام 
تکنولوژی های نوین استفاده شده است. بیشتری ظرفیت 
آب شیرین کن در کشور در هرمزگان است و طرح های 

توسعه ای نیز موید همین مسئله است.
معــاون برنامــه ریزی و امور اقتصادی شــرکت آب و 
فاضلاب کشــور بیان کرد: انصافا کار ارزشــمندی در 
هرمزگان انجام شــده و ۱۰۰ درصد مردم تحت پوشش 
آب شــرب بهداشتی قرار دارند. در حوزه فاضلاب نیز 
وضعیــت خوبی وجــود دارد و در آینده نیز بهبود پیدا 

خواهد کرد.

خشــایی بیان کرد: از زحمات قصمی، مدیرعامل سابق 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان قدردانی می کنم. وی 
از مدیران فعال ما بوده و در نظر داریم از ظرفیتش در خارج 
هرمزگان استفاده کنیم. برای جایگزینی نیز افراد توانمندی 
در هرمزگان وجود داشتند که جمع بندی وزارت نیرو این 
شد که از حمزه پور استفاده کنیم که سال ها در شرکت 
آب و فاضلاب روستایی هرمزگان سابقه خدمتگزاری 

داشت.
وی افزود: ملاک ارزیابی هرکس در این مسئولیت قرار 
می گیرد، میزان رضایتمندی مردم است. خدمت در آب و 
فاضلاب مانند دوی امدادی است که همه برای یک هدف 
که رضایت مردم است تلاش می کنیم. امیدوارم با سرمایه 
انسانی بسیار خوب آبفای هرمزگان آقای حمزه پور نیز 

بتواند در این راستا گام بردارد.
* تغییــر و تحولات اخیر در شــرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان در حالی انجام شد که طی هفته های اخیر حرف 
و حدیث های زیــادی در مورد نحوه تعیین جایگزین 
قصمی وجود داشت و در نهایت قرعه به نام حمزه پور 
خورد تا خروج قصمی از مدیریت آبفا هرمزگان با اما و 

اگرها و حواشی زیادی همراه باشد. 
در این باره باز هم خواهیم نوشت.

آئین تکریم و معارفه مدیرعامل آبفا هرمزگان ؛

        اقتصاد کیش -  آئین تکریم و معارفه مدیرعامل آبفا هرمزگان در سالن شرکت ملی گاز بندرعباس برگزار و از زحمات امین قصمی تقدیر و 
عبدالحمید حمزه پور به عنوان مدیرعامل جدید آبفا هرمزگان معارفه شد. 

خروج پراما و اگرقصمی از آبفا هرمزگانخروج پراما و اگرقصمی از آبفا هرمزگان

اقتصاد کیش-     سرپرست منطقه آزاد قشم از تشکیل ستاد کمک به برگزاری جام 
جهانی قطر در نگین خلیج فارس خبر داد و گفت: هدف از تشکیل این ستاد میزبانی 
شایسته از تماشاگران ورودی برای تماشای مسابقات فوتبال جام جهانی ۲۰۲۲ در 

این کشور دوست و برادر جمهوری اسلامی ایران است.
افشار فتح الهی« در آیین تجلیل از روسای کمیته های ستاد اجرایی خدمات سفر قشم 
که در مرکز بین المللی رشد، منطقه آزاد قشم برگزار شد، اظهار داشت: این ستاد در 
راستای گفت و گوی تلفنی آیت الله »سید ابراهیم رئیسی« با »شیخ حمد بن تمیم آل 
ثانی« امیر قطر مبنی بر آمادگی جمهوری اسلامی ایران برای برگزاری هر چه بهتر و 
باشکوه تر بازی های جام جهانی، در جزایر ایرانی نزدیک به قطر تشکیل خواهد شد.

وی ادامه داد: درست است که ما در زمان حاضر نه ظرفیت و نه زمان برنامه ریزی 
حضور تیم های فوتبال شرکت کننده در مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ قطر را در جزیره 
زیبای قشم نداریم، اما می خواهیم و می توانیم از تماشاگرانی که وارد این رویداد 

ورزشی در کشور قطر می شوند میزبانی کنیم.
سرپرست منطقه آزاد قشم اضافه کرد: ما با تشکیل ستاد یادشده درصد این هستیم که 
ظرفیت اماکن اقامتی، هتل ها و بوم گردی های این جزیره را برای حضور تماشاگران 

این رویداد جهانی توسعه دهیم.
فتح الهی توضیح داد: باید با اســتفاده از تمامی ظرفیت های موجود جزیره زیبای 
قشم برای میزبانی بخشی از تماشاگران جام جهانی ۲۰۲۲ قطر برنامه ریزی اقتضایی 

صورت گیرد.
وی اعلام کرد: در مجموع امسال بیش از ۸۳۳ هزار نفر گردشگر نوروزی از تاریخ 
۲۵ اسفند۱۴۰۰ تا ۱۳ فروردین  ۱۴۰۱ وارد جزیره قشم شدند که ورود این میزان 
گردشگر نسبت به مدت مشابه در سال ۱۴۰۰ رشد ۵۰۰ درصد و نسبت به مدت 

مشابه در سال ۱۳۹۸ رشد ۱۵ درصدی داشته است.
رییس ستاد اجرایی خدمات سفر منطقه آزاد قشم افزود: با توجه به زیرساخت ها و 
امکانات موجود و تلاش شبانه روزی بیش از چهار هزار نفر نیروهای ستاد اجرایی 
خدمات سفر قشم، خدمات رسانی خوبی به گردشگران نوروزی صورت گرفت 
که خدمات رسانی بی وقفه این نیروها در حوزه های مختلف به ویژه خدمات شهری 
و روستایی، اسکان و رفاه، نظارتی و تنظیم بازار، بهداشت و سلامت، حمل ونقل، 
انتظامی، امنیتی و ترافیکی ستودنی است. وی یادآور شد: همین که امسال هیچ اتفاق 
منجر به فوتی در هنگام خدمات رسانی به گردشگران و مسافران نوروزی ورودی 
و خروجی از جزیره قشم در حوزه های حمل و نقل دریایی و جاده ای با حضور 
بیش از ۸۳۳ هزار نفر رخ نداده نتیجه کار جمعی است و خداوند دیده و می بینید 
که اراده ای برای انجام خدمت به هموطنان جهت سفر ارزان تمامی اقشار به جزیره 

قشم در کار بوده است.
فتح الهی با اشاره به اینکه در تعطیلات نوروزی امسال کارکنان شرکت آب، برق 
و تاسیسات سازمان منطقه آزاد قشم ۳۸۳ میلیون لیتر آب برای استفاده گردشگران 
و مســافران نوروزی در شهر قشم تولید کردند، اظهار داشت: این میزان تولید آب 
آشامیدنی نسبت به مدت مشابه در سال ۱۳۹۸ رشد ۴۵ درصدی داشته که تولید و 
توزیع آب در مخازن ذخیره آب و مخازن عرضه آب کمک شایسته ای کرد تا مردم 

مشکل تهیه و استفاده از آب آشامیدنی سالم را پیدا نکنند.
وی با بیان اینکه جزیره زیبای قشــم ظرفیت های گردشگری زیادی دارد، گفت: 
دیدنی های نگین خلیج فارس ظرفیتی اســتثنایی است که باید از آن بهره برداری 
بیشتری برای انجام تفریحات سالم عموم هموطنان جهت سفر ارزان تمامی اقشار 
به جزیره قشم شود تا آنان برای گردشگری و تفریح راهی سایر کشورهای منطقه 

و همسایه نشوند.
سرپرست منطقه آزاد قشم از تخفیف ۵۰ درصدی هتل های قشم برای استفاده اعضای 
ستاد سفرهای نوروزی سال ۱۴۰۱ خبر داد و گفت: ما یک هماهنگی با مجموعه هتل 
های شهرســتان قشــم انجام داده ایم و می خواهیم از تمامی نوروزبانان سال جدید 
)آتش نشانان، پرسنل پلیس راهور، اورژانس ۱۱۵، نیروی انتظامی، جمعیت هلال احمر، 
راه و ترابری و تمامی دستگاه های که با همه ظرفیت ها و امکانات خود در سراسر کشور 
به خصوص جاده ها و ورودی شهرها در خدمت مسافران نوروزی بودند و خود و 

خانواده هایشان به سفرهای نوروزی نرفتند میزبانی کنیم.
وی اعلام کرد: تمامی پرسنل یادشده می توانند تا پایان تیر ۱۴۰۱ از هتل های قشم 
با ۵۰ درصد تخفیف استفاده کنند که اطلاعات تکمیلی و شرایط استفاده آنان از این 

هتل ها به زودی از طریق رسانه های جمعی اطلاع رسانی خواهد شد.
فتح الهی همکاری و تعامل کم نظیر تمامی ائمه محترم جمعه، فرمانداری، شهرداران، 
دهیاران، ارگان ها و نهادهای نظامی و انتظامی و نیروهای بسیج  و همچنین مردم 

نجیب جزیره زیبای قشم در خدمات رسانی به میهمانان نوروزی قدردانی کرد.
مردم ایران زمین همه ســاله با ســفر به جزیره قشم به عنوان سرزمین زیبایی ها از 
شگفتی های عالم خلقت در قالب سایت های مهم گردشگری قشم همچون طولانی 
تریــن غار نمکی جهان، دره ســتاره ها، دره و تنگه چاهکوه، دره تندیس ها، موزه 
ژئوپارک، چاه های تلا و بادگیرهای بندر تاریخی لافت، جزایر ناز، ســواحل زیبا، 
سایت تخم گذاری لاک پشــت های پوزه عقابی، جنگل های دریایی حرا، خلیج 
دلفین های هنگام، غارهای خوربس، بام قشــم و دهها پدیده دیگر زمین شناختی 

دیدن کردند. 
ارتباط با مردمان شریف و میهمان دوست جزیره قشم، استفاده از خانه های بوم گردی 
در روستاهای هدف گردشگری، بازدید از موزه لنج سازی گوران، استفاده از سواحل 
زیبا، خرید از بازارها و مجتمع های تجاری، استفاده از مدارس غواصی برای تماشای 
شگفتی های زیبای زیر آب، شنا در سواحل و بهره بردن از ورش های مختلف آبی 
به همراه خرید صنایع دستی بانوان هنرمند جزیره هم از دیگر امتیازات سفر به این 

جزیره شگفتی ها است.

قشم هم ستاد  برگزاری جام جهانی 
قطر تشکیل داد!

   اقتصاد کیش-  نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: اتصال تولید کننده با 
چرخه صادرات باعث رونق تولید در هرمزگان خواهد شد. 

به گزارش اقتصاد کیش  حجت الاسلام عبادی زاده در دیدار با رئیس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان هرمزگان، مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان و 
نمایندگان برخی از اصناف که در دفتر امام جمعه بندرعباس برگزار شد، با اشاره به 
این نکته که تفاوت قیمت ها و شاخص های اقتصادی از جمله تورم با استان های 
دیگر، اظهار کرد: تفاوت های اقتصادی میان استان ها امری طبیعی و قابل درک است؛ 
اما باید تلاش شود که این تفاوت در راستای افزایش رفاه عمومی کاهش پیدا کند و 

اقدامات کارشناسی برای تحقق این امر انجام شود.
وی، آمادگی به پاسخگویی میهمانان نوروزی استان هرمزگان را یکی از دغدغه های 
جدی خود دانست و عنوان کرد: امیدوارم برنامه ریزی ها و جلسات لازم برای بهبود 
شرایط خدمت رسانی به میهمانان در زمینه تامین نان و غذا انجام شود تا ان شاءالله در 

سال آینده با چنین چالش هایی روبرو نشویم.
اتصال تولید کننده با چرخه صادرات باعث رونق تولید در هرمزگان 

خواهد شد
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، با ذکر این نکته که برای فروش محصولات نباید تنها 
به بازارهای داخلی اتکا کرد، ابراز کرد: تولید در استان هرمزگان زمانی می تواند رشد 
کند که تولید کننده به چرخه صادرات متصل شود و بتواند محصولات خود را به 
کشورهای خارج از کشور صادر کند چراکه می تواند به افزایش تولید در مجموعه 
خود امیدوار باشــد. به همین جهت باید بســتر صادرات محصولات کشاورزی، 

صنعتی، صنایع دستی و خانگی و ... فراهم شود.
کمبود صنایع تبدیلی مرتبط با بخش های صنعت و کشاورزی به تولید آسیب 

زده است
حجت الاسلام عبادی زاده، با اشاره به خالی بودن جای صنایع تبدیلی در بخش های 
مختلف اســتان هرمزگان، تشریح کرد: کمبود صنایع تبدیلی مرتبط با بخش های 
صنعت و کشــاورزی باعث آسیب به تولید کننده ها شده است و باید برنامه ریزی 

جدی برای ایجاد صنایع تبدیلی در سراسر شهرستان های هرمزگان، انجام شود.
وی، با اشاره به این نکته که نگاه بازار نباید مسطح و تک زاویه ای باشد چراکه عمیق 
و کارشناسانه نیست، بیان کرد: نگاه به بازار باید یک نگاه مکعبی باشد و بازار را از 
ابعاد مختلف بررسی کرد؛ چراکه وقتی به مجموعه به بازار وارد می شویم، مشخص 
می شود که برای حل چالش ها نیاز به هم افزایی و همکاری جدی نهادهای دولتی، 

حاکمیتی و مردمی است.
بالا بودن قیمت مغازه های سطح شهر بندرعباس نسبت به سایر شهرها بررسی شود

نماینده ولی فقیه در هرمزگان تصریح کرد: باید بررسی شود که چرا قیمت مغازه ها 
در سطح شهر بندرعباس نسبت به سایر استان ها بیشتر است زیرا همین امر باعث 

افزایش قیمت تمام شده محصولات و خدمات ارائه شده خواهد شد.
حجت الاسلام عبادی زاده، با بیان اینکه اگر بخواهیم تغییری در حوزه امور توسعه ای 
کشور رخ دهد باید از ظرفیت سرمایه گذاران و سرمایه داران استفاده کرد، بیان کرد: اگر 
بتوان سرمایه گذاری جدی در حوزه خورهای بندرعباس توسط بخش خصوصی 
انجام شود و بازارچه های محلی نیز در کنار آن راه اندازی شود، رونق اقتصادی خوبی 

شکل خواهد گرفت.
حرکت متوازن توسعه ای صنعت و معدن به صورت همگام دنبال شود

وی، ضمن تاکید بر حرکت متوازن و توسعه ای صنعت و معدن استان هرمزگان، 
عنوان کرد: صنایع اســتان هرمزگان خوشبختانه به خوبی در حال رشد و توسعه 
اســت اما در حوزه معدن به خوبی نتوانســته ایم موفق شویم که یکی از دلایل به 
واسطه کمبود زیر ساخت ها است. اما یکی دیگر از علل عقب ماندگی معدن، اهلیت 
نداشــتن برخی از فعالان معادن است که باید اهلیت افرادی که متقاضی دریافت 

معدن هستند بررسی شود.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، ضمن تاکید بر اولویت، رفع مشکلات دولتی معدن 
دارانی که راکد و غیر فعال هستند، ابراز کرد: اگر چشم اندازی در حوزه معدن استان 
هرمزگان برای ســالیان آینده تعریف شــود و افرادی که معادن را اشغال کرده اند و 
فعالیتی انجام نمی دهند، خلع ید شوند می توان جهش بزرگی را در این حوزه رقم زد.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:
علت گرانی ها در بندر عباس  

بررسی شود

   اقتصاد کیش- سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
گفت:مردم استان در زمینه دریافت خدمات مناسب بیمه ای نیازمند حمایت و توجه 
هســتند و ضروری است ســازمان های بیمه گر چتر خدمات خود را به گونه ای 
گسترش دهند که مردم در زمینه دریافت خدمات بیمه ای به ویژه درمان با کمترین 

مشکل مواجه باشند.
احســان کامرانی  در دیدار مدیرکل و معاونین اداره کل تامین اجتماعی هرمزگان 
با تبریک فرا رســیدن ســال نو و ماه مبارک رمضان با اشاره به درخواست سازمان 
تامین اجتماعی برای وصول مطالبات، افزود: از سازمان تامین اجتماعی برای وصول 
مطالبات بیمه ای حمایت خواهد شد تا خللی در زمینه ارائه خدمات از سوی این 
سازمان به مردم ایجاد نگردد. وی ادامه داد: سازمان تامین اجتماعی به عنوان یکی از 
بزرگترین سازمان های بیمه گر در کشور نقش بسزایی در ارائه خدمات بیمه ای در 

حوزه های درمانی و بازنشستگی در کشور دارد.
کامرانی خاطرنشــان کرد: طرح بیمه زنان خانه دار و دانشــجویان سازمان تامین 
اجتماعی می تواند کمک شــایانی به این دو قشر مهم جامعه در دریافت خدمات 

بیمه ای کند و از این طرح برای دستیابی به اهداف مورد نظر حمایت خواهد شد.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان تصریح کرد: 
طرح مهم بیمه زنان خانه دار و دانشجویان نیازمند اطلاع رسانی گسترده و آگاهی 

بخشی در جامعه است تا مورد استقبال بیشتر قرار گیرد.
در حــال حاضــر ۹۸۳ هزار و ۶۵۷ نفر تحت پوشــش تامین اجتماعی هرمزگان 
قرار دارند که ۵۵ درصد از جمعیت کل اســتان را در بر می گیرد.  ۲۹هزار و ۲۲۲ 
واحدکارگاهی نیز زیر پوشش تامین اجتماعی در هرمزگان قرار دارند که ۷۲ درصد 
از این تعداد، کارگاه های دارای یک تا ۵ نفر بیمه شده را تشکیل می دهند و ۳ درصد 

)معادل ۹۷۲ واحد( شامل کارگاه های بزرگ با بیش از ۵۰ نفر بیمه شده هستند .

سرپرست معاونت سیاسی استانداری هرمزگان:
  خدمات بیمه ای مردم هرمزگان 

باید تقویت شود 

   اقتصاد کیش-  پس از طرح شبهاتی درباره گواهی استراحت صادر شده توسط 
پزشکان عمومی برای دانش آموزان دارای علائم کرونا، آموزش وپرورش هرمزگان 

ضمن توضیح در این باره ،  قابل قبول بودن این گواهی ها را تایید کرد.
آموزش و پرورش استان هرمزگان اعلام کرد : با توجه به انتشار  به خبری  به نقل 
از رئیس نظام پزشــکی هرمزگان و درخواست وی جهت اصلاح بخشنامه ای با 
موضوع غیرقابل قبول بودن گواهی پزشــکی توسط پزشکان عمومی برای دانش 
آموزان مبتلا به کرونا، به اطلاع می رســاند؛ بخشــنامه های ارسال شده به مدارس 
با مضمون دستورالعمل بازگشایی مدارس و آغاز آموزش حضوری ازچهاردهم 
فروردین ۱۴۰۱، عیناً مفاد دستورالعمل وزارتی بوده وهیچ گونه تغییری در جزییات 

آن صورت نگرفته است.
در این توضیح تصریح شده است: 

بر اساس بند ۴ دستورالعمل وزارتی حضوری شدن مدارس ، دانش آموزان مبتلا به 
کرونا یا دارای علائم ابتلا به این ویروس یا داشتن بیماری زمینه ای با تایید پزشک و 
رضایت والدین می توانند از بستر شاد آموزش های لازم را دنبال کنند که در این بند 
فقط از واژه پزشک استفاده شده است و تفکیکی بین پزشکان عمومی ومتخصص 

دیده نمی شود.

آموزش و پرورش هرمزگان :
گواهی استراحت پزشکان

 مورد تایید است 

   اقتصاد کیش-  استاندار هرمزگان از تعیین تکلیف زمین هایی که در شهرک های صنعتی 
بدون استفاده مانده اند، خبر داد. 

مهدی دوستی در خصوص آخرین اقدامات انجام شده برای آزادسازی و تعیین تکلیف 
اراضی واگذار شده در استان هرمزگان گفت: با توجه به عدم ارائه برنامه ۷۳ واحد تولیدی 
برای فعال سازی، قرارداد این واحدها فسخ و رای صادره به آنان ابلاغ و برای ۹ واحد نیز 

اجرائیه جهت خلع ید صادر شده است.
وی با بیان اینکه دو واحد خلع ید کامل شد، تصریح کرد: پرونده ۱۰ واحد تولیدی راکد 

دیگر نیز در دادگاه مورد بررسی قرار دارد که برای ۳ واحد رای صادر شده است.
دوستی با اشاره به اینکه همچنین ۱۰۰ طرح در کمیته حل اختلاف مطرح و به متقاضیان 

مهلت قانونی اعطا شــده اســت، عنوان کرد: تعداد ۸ طرح رفع مشکل و احیا شد و هم 
اکنون فعال هستند.

استاندار از تعیین تکلیف طرح های معطل مانده در بانک ها نیز خبرداد و اضافه کرد: بر این 
اساس ۴۵ پرونده در رهن بانک قرار داشت که به دلیل تاخیر در اجرای طرح، اقدامات 
حقوقی توســط بانک های عامل آغاز شــده و پرونده ۳۹ واحد در شرکت شهرک های 

صنعتی در دست بررسی است که تا یک ماه آینده تعیین تکلیف می شود.
وی با اشاره به اینکه در جزیره هرمز ۱۸ قطعه زمین واگذار شده که برای اجرای طرح های 
مختلف با مساحتی بیش از ۴۴۱ هزار متر مربع خلع ید شد، اظهار کرد: در این زمین ها 

هیچ اقدامی برای سرمایه گذاری انجام نشده بود.

  زمین هایی بلا استفاده در شهرک های صنعتی هرمزگان تعیین تکلیف شدند 
استاندار هرمزگان:


